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SESSIÓ PÚBLICA DE CONSTITUCIÓ DE LA NOVA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL, CELEBRADA EL DIA 11 DE JUNY DE 2011. 
 

 
A Palau-solità i Plegamans, quan són les 12 hores del dia 11 de juny de 

2011, es reuneixen al saló de sessions d’aquest Ajuntament, amb 
convocatòria prèvia, de conformitat amb l’article 195 de la Llei Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, en concordança amb 

l’article 37.1 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre 

i l’Ordre  88/2011 de 19 de maig del Departament de Governació i Relacions 
Institucionals,  els regidors que el passat dia 3 de juny de 2011, foren 

proclamats electes per la Junta Electoral de Zona com a conseqüència dels 
resultats de les últimes eleccions municipals, convocades per Reial Decret 
424/2011, de 2 d’abril, que a continuació es relacionen, que constitueixen la 

totalitat dels regidors electes d’aquesta Corporació, amb la finalitat de 
celebrar la sessió pública extraordinària de constitució de l’Ajuntament, 

assistits per mi, la Secretària de la Corporació, que dono fe de l’acte. 

 

 

Regidors electes assistents: 

 

Sra. TERESA PADRÓS CASAÑAS (PSC-PM) 

Sra. MARIA CARME CABEZA NIETO (PSC-PM) 

Sr.   MIQUEL ROVIRA BADIA (PSC-PM) 

Sr.   DAVID ABASCAL GARCIA (PSC-PM) 

Sra. MARIA DEL CARME SANZ CABERO (PSC-PM) 

Sr.   JUAN JOSE SEGRELLES GRAU (PSC-PM) 

Sra. MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ (CIU) 

Sr.   JOSEP M. SERRAVIÑALS ARUMÍ (CIU) 

Sr.   JAUME OLIVERAS MALLA (CIU) 

Sr.   ENRIQUE FEITO LOPEZ (CIU) 

Sra. CARME RUBÍ BENITO (CIU) 

Sra. MARIA ÀNGELS MARCUELLO MARTINEZ (ICV-EUiA-E) 
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Sr.   PEDRO SANCHEZ SERNA (ICV-EUiA-E) 

Sr.   DAVID ZAMBRANA LORENZO (PP) 

Sra. MERCEDES RODRIGUEZ BAEZA (PP) 

Sr.   JUAN CARLOS TINOCO BALONGO (VdPsiP) 

Sr.   MIQUEL TRUYOLS ROCABRUNA(Esquerra-AM) 

Secretària 

 

Sra. MARIA ASSUMPCIÓ RODRÍGUEZ MARÍN 
 
Interventora 

 
Sra. ELENA COUTO ANDRES 

 
La Secretària i la Interventora, funcionàries, assisteixen amb la 
documentació a que es refereix l’article 36.2 del Reglament d’organització, 

funcionament i règim jurídic de les corporacions locals. 
 

Declarada oberta la sessió, per la Secretària es procedeix a cridar als 
Regidors electes de major i menor edat amb l’objecte de constituir la mesa 
d’edat, la qual, de conformitat amb els articles 195.2 de la Llei Orgànica 

5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, en la seva redacció 
actual, i l’article 37.2 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 

Jurídic de les Corporacions Locals, estarà constituïda per la Regidora electa 
de major edat, Sra. CARME RUBÍ BENITO, que actuarà com a Presidenta, 
per la  Regidora electa de menor edat, Sra. MERCEDES RODRIGUEZ BAEZA, 

i per la Secretària General de la Corporació, que els convida a que pugin a 
l’estrada i ocupin els llocs destinats a l’efecte, quedant així constituïda la 

Mesa d’edat. 
 

 
Per ordre de la Sra. Presidenta de la mesa d’edat, la Secretària General 
dóna lectura a les disposicions aplicables a la constitució dels nous 

Ajuntaments, establertes als articles 194 i següents de la Llei orgànica del 
règim electoral general 5/1985, en la seva redacció actual, en concordança 

amb l’article 37 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals. 
 

 
A continuació, la Secretària General, procedeix a la lectura del nom i 

cognom de cadascun dels Regidors electes que assisteixen a la sessió que, 
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un a un, es dirigeixen a la Presidència, i per part dels membres de la Mesa 

d’edat es comprova la credencial presentada, acreditant cada Regidor electe 
la seva personalitat mitjançant l’exhibició del seu document nacional 
d’identitat. 

 
 

Tot seguit, i una vegada comprovat que tots els Regidors electes han 
formulat les declaracions a les quals es refereix l’article 75.7 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, per la 

senyora Presidenta de la Mesa d’edat es sol·licita que si existeix algun 
Regidor afectat per alguna de les causes d’incompatibilitat prevista per la 

Llei Orgànica del Règim Electoral General, o un altre legislació concordant, 
ho manifesti en aquest moment. No efectuant-se cap declaració per part 

dels regidors, s’entén que aquests no es troben afectats per cap de les 
causes d’incompatibilitat sobrevingudes amb posterioritat a la seva 
proclamació, previstes als articles 177 i 178, de la Llei 5/1986, de 19 de 

juny i altre legislació aplicable. 
 

 
Acte seguit la Sra. Presidenta a la Mesa d’edat sol·licita que tots els 
Regidors es posin en peu i procedeix a la lectura de la fórmula de jurament 

o promesa establerta pel Reial Decret 707/79, de 5 d’abril, el text literal de 
la qual és el següent: 

 
“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor de l’Ajuntament de 

Palau-solità i Plegamans, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer 
respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?  

 
 
A continuació la Secretària General procedeix a nomenar a cada un dels 

Regidors, els quals, un a un, emeten jurament o promesa de respecte a la 
Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, de la manera següent: 

 

TERESA PADRÓS CASAÑAS Sí, prometo 

MARIA CARME CABEZA NIETO Sí, prometo 

MIQUEL ROVIRA BADIA Sí, prometo 

DAVID ABASCAL GARCIA Sí, prometo 

MARIA DEL CARME SANZ CABERO Sí, prometo 

JUAN JOSE SEGRELLES GRAU Sí, prometo 
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MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ Sí, prometo 

JOSEP M. SERRAVIÑALS ARUMÍ Sí, prometo 

JAUME OLIVERAS MALLA Sí, prometo 

ENRIQUE FEITO LOPEZ Sí, prometo 

CARME RUBÍ BENITO Sí, prometo 

MARIA ÀNGELS MARCUELLO MARTINEZ Sí, prometo 

PEDRO SANCHEZ SERNA Sí, prometo 

DAVID ZAMBRANA LORENZO Sí, juro 

MERCEDES RODRIGUEZ BAEZA Sí, juro 

JUAN CARLOS TINOCO BALONGO Sí, prometo 

MIQUEL TRUYOLS ROCABRUNA Per imperatiu legal, 

prometo 

 
 
Seguidament la senyora presidenta de la Mesa d’edat declara constituïda la 

Corporació, i assenyala que tot seguit es procedirà a l’elecció de l’Alcalde del 
municipi entre els membres de la corporació que encapçalin les seves 

corresponents llistes. 
 
 

Acte seguit, la Presidenta de la Mesa d’Edat dóna la paraula a la Secretària 
General, que explica que es realitzarà mitjançant el procediment de votació, 

sent elegit Alcalde, de conformitat amb el que disposa l’article 196, de la 
Llei Orgànica 5/1986, de 19 de juny, del règim electoral general, el candidat 
que obtingui la majoria absoluta a la primera votació, i, en el seu defecte, el 

candidat de la llista que hagi obtingut més vots en les eleccions. 
 

Plantejada la qüestió, per unanimitat dels regidors presents s’aprova el 
sistema de votació per l’elecció de l’alcaldia que serà el de votació ordinària. 
 

Després i a requeriment de la presidència de la mesa d’edat, es presenten 
com candidats a Alcalde els Regidors que seguidament s’indiquen, i que 

encapçalen les seves corresponents llistes. 
 
 

CANDIDATS                                                  LLISTA ELECTORAL 
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TERESA PADRÓS CASAÑAS  PSC-PM 

MARIA MERCÈ PLA i BLAGÉ  CiU 

DAVID ZAMBRANA LORENZO  PP 

 

 
Voten a favor de la candidatura del PSC-PM de la Sra. TERESA PADRÓS 
CASAÑAS , els regidors TERESA PADRÓS CASAÑAS, MARIA CARME CABEZA 

NIETO, MIQUEL ROVIRA BADIA, DAVID ABASCAL GARCIA, MARIA DEL CARME 
SANZ CABERO, JUAN JOSE SEGRELLES GRAU, MARIA ÀNGELS MARCUELLO 

MARTINEZ, PEDRO SANCHEZ SERNA i JUAN CARLOS TINOCO BALONGO. 
Voten a favor de la candidatura de  CiU de la Sra. MERCÈ PLA I BLAGÉ els 
regidors MERCÈ PLA I BLAGÉ, JOSEP M. SERRAVIÑALS I ARUMÍ, JAUME 

OLIVERAS MALLA, ENRIQUE FEITO LOPEZ i CARME RUBÍ BENITO, 
Voten a favor de la candidatura  del PP del Sr. DAVID ZAMBRANA LORENZO  

els regidors DAVID ZAMBRANA LORENZO i MERCEDES RODRIGUEZ BAEZA. 
S’absté el regidor MIQUEL TRUYOLS ROCABRUNA. 
 

Per tant, té lloc el resultat següent: 
 

 

CANDIDATS VOTS OBTINGUTS 

En lletra          En números 

TERESA PADRÓS CASAÑAS nou          9 

MARIA MERCÈ PLA i BLAGÉ cinc          5 

DAVID ZAMBRANA LORENZO dos          2 

  
         

Essent el nombre de vots dels Regidors el de disset ( 17)... ha obtingut la 
majoria absoluta la candidata Sra. TERESA PADRÓS  CASAÑAS, de 

conformitat amb l'article 196 de la Llei Orgànica núm. 5/1985, de 19 de juny. 
 
 

A la vista del resultat de la votació la Presidenta de la Mesa d'Edat proclama 
Alcaldessa electa de l'Ajuntament a la Sra. TERESA PADRÓS  CASAÑAS  

que encapçala la llista presentada per PSC-PM i li pregunta si accepta el càrrec 
d’Alcaldessa de Palau-solità i Plegamans, sent la resposta la següent: 
 

- Sí,  accepto 
 

A continuació i prèvia acceptació del càrrec d’Alcaldessa per part de la Sra. 
TERESA PADRÓS i CASAÑAS, la Secretària a instància de la Presidenta de la 
Mesa procedeix a la lectura de la fórmula d’acatament de la Constitució 

legalment establerta, el text literal del qual és el següent: 



 

226 

 

“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec d’Alcaldessa de l’Ajuntament de 
Palau-solità i Plegamans, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer 

respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?”  
 

Tot seguit, l’Alcaldessa, Sra. TERESA PADROS CASAÑAS, emet la seva 
promesa de respecte a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, 
mitjançant la següent manifestació: 

 
“Sí, prometo”  

 
Després d’això, la Presidenta de la Mesa d’edat, Sra. CARME RUBÍ BENITO 

invita a la Sra. Alcaldessa a ocupar la seva butaca presidencial i, en 
conseqüència, queda dissolta la Mesa d’edat. 
 

 
En aquests moments es fa lliurament del bastó de comandament a la Sra. 

TERESA PADRÓS CASAÑAS i a tots els regidors que composen la Corporació 
d’una banda i un  PIN amb l’escut del municipi. 
 

 
Per part de la Secretària informa que d’acord amb el que assenyala la 

normativa vigent, a la nova Corporació que s’ha constituït i a l’Alcaldia, es 
fa el lliurament de l’inventari municipal a més a més de l’arqueig 
extraordinari, per tal que es procedeixi a la seva comprovació, recepció i 

signatura.    
 

 
Acte seguit pren la paraula la Sra. Alcaldessa, que invita a expressar-se al 
Sr. Miquel Truyols i Rocabruna, d’ERC qui  felicita a la Sra.  Teresa Padrós i 

dóna la benvinguda al Sr. Juan Carlos Tinoco per entrar al nou organigrama 
polític, diu que han estat quatre anys en el govern,   quatre anys molt 

positius, per ell particularment i pel municipi,  que creu que han deixat 
petja, que han deixat el llistó molt alt i que el nou Govern té una sèrie de 
fites que l’anterior equip de govern ha deixat  havent d’intentar mantenir 

aquest nivell, nou govern al  que els desitja la màxima sort possible per 
poder tirar endavant, tant pels ciutadans de Palau com pel municipi mateix. 

Per altre banda, recorda que ell va entrar fa 4 anys, la seva entrada  va ser 
molt dura i  va rebre una oposició molt contundent,  a vegades fins i tot 
fora dels límits ètics, i  no dirà morals, però que gairebé, gairebé...,  que 

l’assetjament va ser continu, però  el que no pensa fer és pagar amb la 
mateixa moneda, sinó tot el contrari, que en el document que han dut a 
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signar el nou Govern, diu que s’intentaria (diu que potser no son les 

paraules exactes), acabar amb la crispació que s’ha estat visquent aquests 
últims anys al municipi, i  que això és una cosa que creu que potser se la 
tindrien d’haver plantejat abans, perquè  és molt fàcil demanar-ho ara, 

quan evidentment, es canvien els papers, i que llavors sempre es pot 
pensar que els que passen a l’oposició, en certa manera,  poden actuar 

igual. Afegeix que creu que els ciutadans de Palau es mereixen un altre 
tarannà per part dels seus polítics, que creu que aquesta crispació que s’ha 
anat creant des de fa molts anys no porta en lloc, tot el contrari, per tant,  

ell des de la seva posició i la del seu grup es compromet  a que la seva 
oposició serà seriosa, coherent i sobretot constructiva,  que això no vol dir 

que quan calgui i quan les raons o els motius siguin clars, faci la crítica 
corresponent, però que el seu tarannà serà molt diferent del de l’oposició 

que ell va rebre durant aquests 4 anys. 
 
L’alcaldessa dona la paraula al  regidor de  la Veu de Palau-solità i 

Plegamans, Sr.  Juan Carlos Tinoco qui dóna les gràcies a tot el Consistori i 
a tots els vilatans que s’han apropat en la data d’avui per escoltar la 

investidura. Agraeix a les persones que durant aquests anys han aportat el 
seu gra de sorra al projecte de La Veu de Palau, coneguts i conegudes, 
amics i amigues, família i sobretot vilatans, que han cregut en una nova 

generació que ha passat de ser futur a ser present, agrega que tenen per 
davant una gran feina i unes grans responsabilitats, projectes iniciats, 

projectes consolidats, fets per molts Governs durant aquests anys i que 
conformen el poble que avui dia  tothom coneix.  Exposa que  es travessen  
temps difícils i ara més que mai el poble confia en la feina de tot el 

Consistori, per avançar junts en benefici de la vila. Conclou que dona les 
gràcies per l’oportunitat i la confiança i es compromet a treballar dur, amb 

seny i amb modèstia. 
 
Seguidament té la paraula al  regidor del PP, Sr. D. Zambrana qui dóna la 

benvinguda als nou regidors del nou mandat, que tindran la sort de 
compartir juntament amb ells el treball dels propers quatre anys de futur. 

Dóna la benvinguda també a la seva companya de partit la Sra. Mercedes 
Rodríguez Baeza,  perquè amb la confiança dels votants del PP, s’han 
aconseguit els millors resultats del PP a nivell municipal, felicita a la nova 

alcaldessa Teresa Padrós i diu que ells des de l’oposició, no faran una 
oposició no política, sinó que ells vindran a fer política, es dirigeix al Govern 

i els diu que estaran al seu costat en tot allò que sigui bo i de futur pel 
municipi, però en tot allò que no sigui important o no sigui prioritari pel 
municipi no els recolzaran, doncs son les premisses bàsiques per una 

oposició constructiva, i una oposició ferma. Desitja sort i agraeix la seva 
tasca  a l’equip de govern d’aquests darrers quatre  anys, amb l’alcaldessa 
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Mercè Pla al front. Diu que ha estat una feina dura, encara que per molts no 

ha estat la feina esperada, però que pot garantir que han treballat molt dur 
i amb rigor, que malauradament això es política i les coses no depenen 
d’ells,  que la voluntat del poble ha sigut una altre, que ho han de respectar 

i que desitja molta sort al nou equip de Govern. 
 

Tot seguit intervé la regidora d’ICV-EUiA-E, Sra. Maria Àngels Marcuello qui 
demana disculpes a totes les persones que han volgut assistir a aquest acte 
i han patit empentes abans d’entrar, una situació que considera  no massa 

còmode, informa que ho van intentar solventar i no ha pogut ser. Que 
s’inicia una nova etapa a l’Ajuntament com sempre cada 4 anys i aquesta 

nova etapa comporta un canvi de Govern, i l’entrada d’unes idees molts 
diferents de les que han governat els darrers 4 anys,  que  pel que fa al seu 

grup, existeix una gran diferència entre les polítiques d’esquerres i les 
polítiques de dretes, entre les polítiques progressistes i les polítiques 
conservadores, que no les numerarà però sí que destacarà l’essència 

d’aquestes polítiques d’esquerres, en el que és un govern municipal, com 
ara arribar a la ciutadania d’una manera social, transparent, ajustada 

estrictament a la legalitat, amb diàleg, amb equilibri i oberta. Que el seu 
grup ha decidit atorgar el seu vot a la Sra. Padrós, candidata del PSC, 
perquè a banda de ser  aquesta formació la llista més votada, també  a les 

eleccions del passat mes de maig les forces progressistes van tenir un 
major percentatge de vots que les conservadores, i per tant,  calia donar 

resposta a aquesta voluntat social intentant cercar la possibilitat de fer un 
govern progressista i creu que  ho han aconseguit. Apunta que en 
referència a l’acord que els permetrà formar un govern estable format pel 

PSC, La Veu de Palau i Iniciativa-verds, vol expressar que no han volgut fer 
només una suma de nou regidors i regidores sinó que també han volgut fer 

un document que reculli unes línies d’actuació i unes prioritats d’acció, i que 
aquest compromís els obligui davant la ciutadania,  que aquest acord l’han 
batejat com a compromís, el contingut del qual, s’ha fet públic aquesta 

setmana, i que està a l’abast de tothom, el que vol és redreçar les accions 
de Govern executades a la legislatura anterior, i que ells no comparteixen. 

Afegeix que volen expressar el seu agraïment a tots els regidors i regidores 
i càrrecs electes que la legislatura passada van passar hores i hores de la 
seva vida fent feina i dedicant-s’hi a Palau, vol agrair també, diu, als seus 

companys i companyes de camí que amb el seu treball a peu de carrer 
durant aquests quatre anys, han aconseguit que avui estiguin aquí, formant 

aquest govern que tant els il·lusiona. Diu que inicien una etapa de treball 
que durarà quatre anys  i per la qual estan preparats donada la seva 
experiència i voluntat, afegeix que compten amb el coneixement que els 

dona la seva gestió de govern anterior i també compten amb l’aprenentatge 
dels èxits obtinguts i dels errors comesos, en el transcurs d’aquest govern, i 
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també,  compten amb una voluntat clara d’aprofitar el treball fet pels 

regidors i regidores que els han precedit, d’esmenar el que la ciutadania els 
ha dit que esmenin, i d’aconseguir  un    Ajuntament    amb     les “parets 
de vidre”, amb el que la ciutadania hi compti plenament i doni respostes a 

les seves demandes i a les seves expectatives. Conclou que són tres 
formacions que poden treballar amb enteniment i que aquesta realitat 

juntament amb les seves ideologies son una garantia de l’èxit del seu 
treball vers Palau-solità i Plegamans els propers quatre anys. 
 

L’alcaldessa dona la paraula a la Sra.  Mercè Pla , de CiU qui agraeix a totes 
les persones que els acompanyen i a totes les  que els segueixen per la 

ràdio, una ràdio molt professional i que en aquests moments està totalment 
legalitzada. Agraeix també a tots els votants del municipi, perquè gràcies a 

ells,  la democràcia té sentit en el poble i  això és molt important . Agraeix 
també a tots els votants de CIU, que els han donat suport en aquest 
projecte de poble i en la transformació que van impulsar junts amb un 

govern,  plural, on hi havia persones anomenades de dretes, d’esquerres, i 
que per tant,  garantia el poder escoltar d’una forma complerta a la 

ciutadania del municipi. Exposa que han estat treballant amb molt de rigor, 
seriositat i professionalitat i una cosa que han considerat que era molt 
important, com ha  estat treballar amb la transversalitat de totes les 

regidores perquè d’aquesta manera es garantia el poder tirar endavant 
projectes que tinguessin el punt de vista de totes les regidories fossin quins 

fossin els seus regidors, en representació d’un partit o d’un altre. Agrega 
que s’ha treballat molt per la modernització de l’Ajuntament,  que aquest 
ajuntament d’avui no té res a veure amb el de fa quatre anys a nivell, 

d’informatització i que aquesta és una realitat que caldrà tenir en compte,  
que avui en dia l’Administració, ha de tirar endavant amb la informatització 

i que això és important saber-ho. Que en aquests moments es troben amb 
un projecte que van impulsar i que requerien per poder completar-los el 
cicle natural que necessiten els projectes en un municipi, que son 8 anys, 

indica que es troben amb aquests moments amb que hi ha projectes 
damunt al taula,  que han quedat estroncats, malgrat diuen que es 

respectarà el treball fet, també se’ls diu que s’intentarà tirar endarrere 
alguns d’aquests projectes, això –apunta-  és el que d’alguna manera fa 
l’exemple del que significa un projecte estroncat de poble.  Afegeix que vol 

agrair també personalment i en nom dels seus companys, l’esforç fet per 
part de tots els treballadors de l’Ajuntament, doncs sense els mateixos, 

hagués sigut impossible tirar endavant tots els projectes que s’han emprès, 
diu que el llistó ha quedat molt alt, tal com deia,  el Sr. M. Truyols, i la feina 
feta, diu, ho fa molt evident. Diu que també vol tenir un reconeixement per 

a aquelles persones que els han acompanyat en aquest trajecte, com ara 
els càrrecs de confiança,  que moltes vegades han estat menystinguts en  la 
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seva tasca, que ells no han tingut càrrecs de confiança que els 

assessoressin en la manera de vestir, ni la manera de pentinar-se, si no que 
han garantit la traducció de totes aquelles coses que els polítics es 
comprometen amb els ciutadans, que realment, diu, puguin fer l’impuls a la 

maquinària de l’Ajuntament per poder-ho fer possible,  que ells han estat 
treballant d’aquesta manera i per tant, vol fer un reconeixement molt 

especial a tots ells pel seu treball i esforç que ha garantit l’impuls d’aquests 
projectes. Afegeix que quan ells van arribar fa quatre anys, el projecte que 
hi havia sobre la taula estava esgotat,  que ara existeix la modernització de 

l’Administració, tenen implantada, la signatura digital, i a partir d’ara, tot el 
que s’està treballant s’està fent amb signatura electrònica, afegeix que 

d’aquí 1 mes s’iniciarà l’aprovació de les propostes de despesa per signatura 
electrònica i  que això corre risc de que es pugui tirar endarrere, que ells 

han apostat per la modernització i que pensen que ha de continuar. Informa  
que també existeix l’e-Tram, que és l’expedient electrònic, que és important 
per poder continuar treballant en aquest sentit. Agrega que hi ha molts 

projectes damunt la taula, des d’un POUM treballat,  des del consens, amb 
el qual ells es van comprometre i que continuen mantenint el suport 

d’aprovar-lo sempre i quan, hi hagi el mateix projecte que es va deixar 
damunt la taula, i sobre el qual van tenir, un consens, perquè si hi ha 
modificacions que no siguin bones pel municipi, no dubtaran  a no donar-les 

suport; que han deixat damunt la taula altres projectes, com per exemple,  
la urbanització de la Rambla de Can Riera. Recorda que deixen un 

Ajuntament sanejat econòmicament, els recomanen molta prudència, 
perquè realment  pel que fa al finançament local, saben que és un moment 
difícil i dificultós, doncs no estan clars els diners que vindran per part de 

l’Estat, o d’altres administracions, i això, diu, fa que tots els ajuntaments 
tinguin una economia fràgil, reitera que ells deixen l’Ajuntament sanejat, i 

que això es una evidencia. Parlant de la transparència, diu, apunta que ells 
han treballat per tenir una Intervenció funcionarial amb una fedatària 
pública que garanteixi la legalitat de totes les tramitacions i tot el tema del 

pressupost,  que aquesta és una realitat que ells no es van trobar, i que si 
volen transparència han de garantir que això continuï en el mateix sentit. 

Els felicita per la majoria actual que han aconseguit, pel fet que hagin pogut 
fer un govern, diu que el municipi necessita un govern fort, però  les urnes 
no han deixat un clar guanyador d’aquestes eleccions i  això és un tema que 

han de tenir tots molt clar, perquè si el que es vol es tirar endavant els 
projectes del municipi, només es podrà fer amb consens, i això és una cosa 

que han de tenir clar tots,  que ells estaran vigilants en el sentit de que en 
aquest Ajuntament es continuï treballant amb el rigor, la seriositat, la 
professionalitat, la transversalitat i la modernització de l’Ajuntament . 

Conclou amb el  desig de què puguin tenir tots un bon govern. 
 



 

231 

Finalment, l’alcaldessa Sra. Teresa Padrós, agraeix a tots els que han parlat 

abans, a tots els caps de llista,  els seus parlaments, desitja un bon dia a 
tothom, als regidors i als nous regidors, també a tots els ciutadans i 
ciutadanes de Palau, comença amb una frase tal com deia Fray Luis de 

León, quan va tornar com a professor a la Universitat de Salamanca que 
il·lustra l’estat d’ànim i les ganes que tenen de continuar treballant per al 

poble, ara, com a Alcaldessa, diu, reprenent un treball de fons, que va 
començar l’any 1995, vol recordar, valorar i agrair de tot cor en tots 
aquests anys que l’han acompanyat i ajudat aquests anys,  dotze com a 

alcaldessa i quatre darrerament com a oposició, doncs sense ells no hagués 
estat possible arribar on han arribat avui, també vol felicitar, als nou 

regidors que entren avui a formar part de l’Ajuntament amb els que 
comparteix,  il·lusió i ganes de treballar. Agrega que poden contar amb la 

seva perseverança, i voluntat de diàleg, que les passades eleccions de maig 
van votar un altre canvi, doncs els partits d’esquerres i progressistes sumen 
avui més vots que fa quatre anys i que amb aquesta legitimitat i havent 

estat la llista més votada, com ja ho va ser les anteriors, avui fan possible 
aquest canvi. Agrega que en definitiva els vots els hi donen els ciutadans i 

ciutadanes no son els que els agradarien als regidors i regidores, 
legítimament i democràticament son els ciutadans qui els legitimen perquè 
avui estiguin aquí. Agrega que el PSC juntament amb Iniciativa i La Veu, 

han arribat a un acord de govern per la propera legislatura, que té com a 
eixos endreçar l’economia municipal, reduir les despeses, fer un Ajuntament 

més proper i transparent, crear eines de participació i un Síndic de Greuges 
local, prioritzant també les polítiques socials, per la gent amb més 
dificultats , diversificar les inversions als barris i fomentar l’habitatge social i 

també el lloguer per als més joves, que tots aquests punts son temes 
compartits dels programes electorals, com ho son també les ganes de 

treballar i la responsabilitat de formar un equip que serà rigorós i 
transparent en la gestió. Afegeix que els Ajuntaments es troben avui en tot 
el país en una situació difícil, marcada per la crisi,  que en aquest context, 

caldrà ser més rigorosos amb la despesa, prioritzar allò que és més 
essencial i sobretot, diu, fer costat a les famílies, a les persones que estan 

en una situació amb molta dificultat, que també n’hi ha –diu- a la nostra 
població. Agrega que aquesta ha de ser la legislatura de les persones, que 
no s’ha d’oblidar que hi ha temes que requereixen d’un esforç important, de 

totes les forces polítiques i sense anar més lluny,  el Pla General, que el van 
treballant fa quatre anys,  que també es va treballar des de la oposició, 

amb CIU,  que creu que 8 anys és excessiu, agrega que aquest és un poble 
de tots i per a tots, els que estan avui aquí i aquells que no poden oblidar, 
de la seva responsabilitat. Que això és una cosa de les coses molt 

importants en una administració, agrega que la vida municipal sempre 
continua, que cadascú té uns projectes, que uns els comencem i els altres 
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els acaben, i que així és la vida activa d’un municipi, la vida, diu, que va 

evolucionant les administracions, que hi han noves formes, noves 
tecnologies, i que al cap dels anys podem tenir, administracions molt més 
àgils, i no tan feixugues com ara fa uns anys enrere, que l’Ajuntament ja va 

estar sanejat l’any 2007, hi havia un romanent de 3,4 milions d’euros, que 
això és una bona gestió municipal, però que creu que han de treballar tots 

junts, tots plegats, per un diàleg conjunt que s’inicia avui, d’una manera 
diferent, pel que  en definitiva, avui començaran a construir els fonaments 
que  han de ser una legislatura, amb més transparència, més dialogant, una 

legislatura per les persones, que donarà peu a un govern sòlid, per 
governar per tothom,   que només entre tots i junts faran possible aquest 

canvi, pel que espera també el recolzament de totes les forces polítiques 
que s’han ofert a transmetre’s tot allò en que han estat treballant a la seva 

disposició i que sempre tindran la porta oberta del futur govern que 
comença avui a treballar conjuntament doncs així ells ho han expressat, 
assenyala que compta amb tots per aconseguir un Ajuntament amb més 

diàleg amb més transparència, amb un to diferent com el que ella està 
utilitzant  i que espera que en aquests quatre anys, es pugui mantenir la 

sensibilitat, ser humans, ser persones, que és, en definitiva el que vol la 
gent, sensibilitat, pensar i estimar amb el cor. 
 

 
 

L’alcaldessa comenta que un cop feta la signatura de l’arqueig i el traspàs 
de poders, dóna les gràcies i demana disculpes a totes les persones que no 
els han pogut sentir, i agraeix a tothom que ha vingut avui. Conclou que 

desitja que entre tots es pugui fer un poble més humà, més sensible i 
afegeix que espera el recolzament de tothom. 

 
 
S’aixeca la sessió a les 12 hores i 43 minuts, de la qual s’estén la present 

acta, que jo, la Secretària General, certifico. 
 


